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PROTOKÓŁ NR 2/2014 
 

Z drugiej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2014 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1130. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………….  – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ………………………………………………. – 15 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Powiatu Makowskiego 
5. Pani Monika Truszkowska-Pająk – Radca Prawny 
6. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
7. Pan Grzegorz Wawrzonkowski – Radny Powiatu 
8. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie ………………………………. – 33 
9. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie ………………………….  – 7 

 
PRZEBIEG OBRAD: 

Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian w porządku 
obrad. 

Wójt Gminy Michał Jasiński poprosił o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Makowskiej. Projekt ten został omówiony 
na posiedzeniu komisji. 

Głosowanie: 
15 radnych – za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2014-2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 



2 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Karniewo na 2015 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi 

Makowskiej. 
14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie obrad. 

 
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny obrad. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” przyjęciem porządku obrad. 
Przeciw nie było. 
Nikt się nie wstrzymał. 
 

Ad.pkt.3 
Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Karniewo. 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do 
protokołu.  

Głosowanie: 
15 radnych – „za” przyjęciem protokołu z I sesji Rady Gminy Karniewo. 
Przeciw nie było. 
Nikt się nie wstrzymał. 
Protokół z I sesji Rady Gminy Karniewo został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 15 grudnia 2014 roku odbyło się 
wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021; projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2014 rok; projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych; projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo; projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Karniewo na 2015 rok; projekt uchwały w sprawie zarządzenia 
wyborów do organów samorządu mieszkańców; projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Makowskiej. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Tomasz Kaźmierczak pogratulował Staroście Makowskiemu, Wójtowi Gminy oraz Radnym 
Gminy i Radnym Powiatowym zwycięstwa w wyborach samorządowych oraz wyraził nadzieję na wspólną 
realizację wielu inwestycji, również drogowych, głównie drogi powiatowej z Gołymina. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedzi będą udzielane w pkt. 14. 
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Ad.pkt.7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2014-2021. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2014-2021 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji, zapytała, czy 
są jakieś pytania, uwagi? Brak pytań.  

Radna Dorota Grabowska odczytała treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/6/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2014-2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w budżecie zostały bardzo 

szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  
Brak pytań i uwag.  
Radna Dorota Grabowska odczytała uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/7/2014 sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok została podjęta  

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.9 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że na wspólnym posiedzeniu komisji radni 

ustalili, że wysokość diety dla radnych powinna wynosić 200 zł, automatycznie wzrośnie dieta dla sołtysów 
do 100,00 zł, natomiast wysokość diety dla przewodniczącego to 1.300,00 zł. Czy są jakieś pytania, uwagi?  

Brak pytań i uwag.  
Radna Dorota Grabowska odczytała treść uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała Nr II/8/2014 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych została podjęta większością 

głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.10 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo.  
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska wyjaśniła, że w poprzedniej kadencji Wójt Michał 

Jasiński miał najniższą pensję wśród wójtów powiatu makowskiego. Wynagrodzenie przez 4 lata nie zostało 
zwiększone, w związku tym chcielibyśmy zmotywować go do cięższej pracy na rzecz naszej społeczności 
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podnosząc je. Na wspólnym posiedzeniu, po rozmowach, radni ustalili kwotę 10.000 zł. W tej chwili, po 
rozliczeniu tej propozycji na poszczególne składniki, wynagrodzenie to przedstawia się następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze 5.900 zł, 
- dodatek funkcyjny 1.600 zł, 
- dodatek za wysługę lat w wysokości 10% wynagrodzenia zasadniczego 590 zł, 
- dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 1.875 zł. 
Razem daje to kwotę 9.965 zł brutto. 
Czy w związku z tym są jakieś pytania, uwagi?  
Brak pytań i uwag.  
Radna Dorota Grabowska odczytała uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta 

Gminy Karniewo. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/9/2014 sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo została 

podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Karniewo na 2015 rok. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 
Gminie Karniewo na 2015 rok została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji, zapytała, czy są 
jakieś pytania, uwagi? Brak pytań.  

Radna Dorota Grabowska odczytała treść uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Karniewo na 2015 rok. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/10/2014 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Karniewo na 2015 rok została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.12 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że zgodnie z projektem uchwały 

zarządza się wybory do organów samorządu mieszkańców na terenie naszej gminy w dniach od 30 stycznia 
2015 roku do 15 kwietnia 2015 roku, czyli tak jak w poprzedniej kadencji. Utrzymuje się dotychczasowy 
podział gminy na sołectwa, oraz zobowiązuje się Wójta Gminy do ustalenia szczegółowego harmonogramu 
czynności wyborczych, ustalenia dla poszczególnych sołectw terminów zebrań wyborczych i zawiadaminia 
o nich zainteresowanych mieszkańców, wyznaczenia przedstawicieli Wójta Gminy do uczestnictwa w 
zebraniach wyborczych.  

Brak pytań i uwag. 
Radna Dorota Grabowska odczytała treść uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów 

samorządu mieszkańców. 
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Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/11/2014 w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi 
Makowskiej. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska wyjaśniła, że na wspólnym posiedzeniu komisji radni 
wyłonili przedstawiciela, Panią Dorotę Grabowską, następnie odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Makowskiej. 

 Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – „za” podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr II/12/2014 w sprawie wyboru przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi 

Makowskiej została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.14 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła odpowiadając na interpelację wyjaśnił, że w 

chwili obecnej nie jest w stanie udzielić odpowiedzi, ponieważ nie widzi możliwości pozyskania na ten cel 
środków z zewnątrz. Pozostałe inwestycje możemy realizować wspólnie, chociaż priorytetem jest 
dokończenie drogi w Leśniewie. Następnie Starosta w imieniu własnym oraz Rady Powiatu złożył życzenia 
Świąteczne. 
 
Ad.pkt.15 

Wolne wnioski i informacje. 
Sołtys Bronisz wrócił do tematu zakładu, który znajduje się w pobliżu jego domu - ciągły brzydki 

zapach przeszkadza z funkcjonowaniu. Nie wiadomo, czym oni palą, ale ten dym jest strasznie drażniący i 
śmierdzi. Podobno nie jestem stroną w tym postępowaniu, bo oddziela mnie droga, ale może Pan Starosta 
sprawdzi jak to jest naprawdę i coś pomoże. 

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła poinformował, że nie zna sprawy, ale wyjaśni ją. 
 

Ad.pkt.16 
 Następnie Wójt Gminy, Przewodnicząca Rady Gminy oraz Proboszcz Parafii w Karniewie złożyli 
wszystkim obecnym najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się świąt.  

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady II zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


